
Dz-12.0021.52.2023 
 

Protokół Nr 52 
 
z  LII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 14 lutego  2023 roku prowadzonej 

w trybie stacjonarnym 
 

LII sesję Rady  Dzielnicy XII  Bieżanów – Prokocim  o godzinie 18:30  otwiera i  
prowadzi  Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch.  
Po sprawdzeniu  listy obecności  i stwierdzeniu wymaganego kworum prowadzący przedstawia 
projekt porządku obrad doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji i 
przedstawia jego treść. 
Przewodniczący obradom zapytuje  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 
przedstawionego projektu  porządku obrad. 
-prowadzący obrady wycofuje z porządku obrad projekt uchwały wg druku nr 14 w sprawie 
opinii wielowariantowej koncepcji budowy linii tramwajowej pomiędzy skrzyżowaniem ulic 
Wielickiej, Teligi, Kostaneckiego a osiedlem Rżąka wraz z pętlą tramwajową oraz parkingiem 
Park&Ride ze względu na nieobecność projektanta koncepcji. Temat zostaje przesunięty na 
kolejną sesję rady, która odbędzie się w marcu. 
 
-prowadzący mówi:  Stwierdzam, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu  Dzielnicy XII projekt 
porządku stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji.” 
 

Porządek obrad 
LII(52) Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim  

w dniu  14 lutego  2023 r. godz. 18:30 
ul. Kurczaba 3 (I piętro) 

 
 

1. Otwarcie   sesji. 
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu LI  z sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  
4. Projekty uchwał : 
Druk Nr 1 (projekt komisji edukacji ) w sprawie budowy Przedszkola Samorządowego nr 28 przy 
ul. Duża Góra 
Druk Nr 2 (projekt komisji ds. budżetu ) w sprawie: przystąpienia do X edycji Budżetu 
Obywatelskiego Miasta Krakowa. 
Druk nr 3 (projekt komisji architektury) w sprawie   opinii zbycia w drodze bezprzetargowej 
działki nr 184/4 oraz części działki nr 184/3 obr. 50 jednostka ewidencyjna Podgórze położonej 
przy ul. Stattlera 
Druk Nr 4 (projekt komisji architektury) w sprawie:  opinii ULICP dla zamierzenia inwestycyjnego 
pn.: Budowa budynku sali rehabilitacyjno-sportowej z garażem podziemnym w dobudowie do 
budynku Zespołu Szkół Specjalnych nr 11, na działkach nr 800/5, 1313, 1314 obr. 53 Podgórze 
przy Al. Adolfa Dygasińskiego  w Krakowie 
Druk Nr 5 (projekt komisji architektury) w sprawie:  opinii ULICP dla zamierzenia inwestycyjnego 
pn.: Budowa drogi pożarowej, miejsc postojowych, utwardzenia do składowania śniegu i 
sprzętu sportowego, ogrodzenia, siłowni zewnętrznej, chodników i dojść w celu zapewnienia 
obsługi komunikacyjnej i ochrony przeciwpożarowej Szkoły Podstawowej nr 123 w Krakowie 
na działce nr 249 obr. 50 Podgórze przy ulicach Okólnej i Facimiech w Krakowie.  



Druk Nr 6 (projekt komisji architektury) w sprawie:  opinii dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: 
Budowa do 4 budynków mieszkalnych  wielorodzinnych (tworzących do 8 części nadziemnych) 
z garażami podziemnymi (łącznie do 4 garaży), z infrastrukturą techniczną i komunikacyjną oraz 
zagospodarowaniem terenu przy ulicy Telimeny w Krakowie.  
Druk Nr 7 (projekt zarządu) w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  
zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim do realizacji 
w latach 2023-2024. 
Druk Nr 8  (projekt zarządu) w sprawie:  korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2023 rok. 
Druk nr 9 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie wprowadzenie strefy ruchu na drodze 

wewnętrznej ulicy Facimiech w Krakowie (droga do basenu COM COM ZONE) 

Druk nr 10  (projekt komisji infrastruktury) w sprawie montażu progów zwalniających na drodze 
wewnętrznej osiedla Rżąka pomiędzy ulicą Rydygiera a ulicą Schweitzera w Krakowie. 
Druk nr 11 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie  opinii do  projektu pn. „Przebudowy drogi 
gminnej publicznej  nr 602367K (ul. Facimiech) na działce numer 235/46 obręb 0050 Podgórze 
jednostka ewidencyjna  126104_9 w Miejscowości Kraków, Gmina Miejska Kraków” 
Druk Nr 12 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie wydania opinii do projektu 
przebudowy/remontu ścieżki pieszej w ciągu ulicy Pronia , na działce nr 257/1 obr.102 
Podgórze w Krakowie                  
Druk Nr 13 (projekt uchwały zarządu) w sprawie wykupu terenu w Parku Aleksandry-Południe 
Druk Nr 14 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii wielowariantowej koncepcji budowy 
linii tramwajowej pomiędzy skrzyżowaniem ulic Wielickiej, Teligi, Kostaneckiego a osiedlem 
Rżąka wraz z pętlą tramwajową oraz parkingiem Park&Ride.- wycofany z porządku obrad 
 
4. Wolne wnioski 
5. Oświadczenia i komunikaty 
6. Zakończenie sesji 
 
Ad 2. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  
 
Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z zebranych ma uwagi bądź zastrzeżenia do protokołu  
- z uwagi na to, że nikt nie zgłosił uwag przewodniczący mówi: Stwierdzam, że protokół z  LI 
sesji został przyjęty   .  
 
- prowadzący obrady p. Zbigniew Kożuch przechodzi do kolejnego  pkt. porządku obrad i prosi 

przewodniczącą komisji p. Barbarę Leśniak o przedstawienie projektu uchwały 

Ad. 4. Projekty uchwał : 

Druk Nr 1 
Projekt uchwały komisji  edukacji w sprawie budowy Przedszkola Samorządowego nr 28 przy 
ul. Duża Góra przedstawiła p. Barbara Leśniak. 
Przewodnicząca komisji wyjaśniła, że Rada Dzielnicy XII inwestuje pieniądze w remonty 
placówek oświatowych i te środki w przypadku Przedszkola nr 28 są marnotrawione. Istniejący 
plac zabaw przy zamkniętym przedszkolu ulega stopniowej degradacji, a mógłby służyć 
mieszkańcom. 
-prowadzący wyjaśnił, że Przedszkola nr 28 i 150 były budowane jako czasowe budynki. Po 
upływie określonego czasu miały został przeniesione w inne miejsce, a budynki miały zostać 
wyburzone. PIN zdecydował, że Przedszkole nr 28 nie może dalej funkcjonować , ze względu 



na bezpieczeństwo dzieci i pracowników placówki i zostało przeniesione w inne miejsce. W tym 
momencie nie ma środków w budżecie Miasta Krakowa na budowę nowego przedszkola. Plac 
zabaw ulega ciągłej degradacji.  
W dyskusji głos zabierali: p. K. Spryńca, p. G. Fijałkowska,  
Nie ma żadnych pisemnych zapewnień, że przedszkole będzie budowane. 
 
Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr LII/611/2023 w dniu 
14 lutego  2023  r. 
 
Druk nr 2 
Projekt uchwały komisji ds. budżetu obywatelskiego w sprawie: przystąpienia do X edycji 
Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa  przedstawił przewodniczący Zbigniew Kożuch. 
-prowadzący wyjaśnił, że frekwencja podczas głosowania nad IX edycja budżetu była dosyć 
wysoka w dzielnicy. Pod względem ilości papierowo oddanych głosów jesteśmy 3 dzielnicą pod 
tym względem. Na ilość  przyznanych środków w budżecie ma wpływ kilka czynników, 
wyliczanych wg odpowiedniego algorytmu: liczba mieszkańców, teren, ilość osób głosujących 
w poprzedniej edycji. Było wyznaczonych dosyć dużo punktów do głosowania ( 12) w formie 
papierowej i  to wpłynęło bardzo pozytywnie na frekwencję. Podczas głosowania pojawiły się 
jakieś problemy, skargi, nie miały one jednak większego wpływu na ilość  oddanych głosów.  
-pani Grazyna Fijałkowska przy okazji powiedziała, że mieszkańcy bardzo dobrze oceniają 
dzielnicę XII, w organizowanym rankingu Bieżanów-Prokocim znalazł się na czele rankingu. 
-prowadzący przedstawił harmonogram prac nad BO w 2023 r. 
- miesiącu lutym spotkania konsultacyjne 
- od 1 lutego do 2 marca składanie wniosków ( tutaj jest duża różnica, w poprzednich edycjach 
składanie projektów następował o w miesiącu marcu) 
-w czerwcu weryfikacja projektów i rozpatrywanie protestów 
- do 12 lipca ogłoszenie listy projektów przez Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia 
- od 22 września – do 6 października głosowanie  
- 30 października ogłoszenie wyników głosowania  
- do 15 listopada zatwierdzenie projektów  
Ze względu na zmianę terminu składania projektów ilość wniosków może być znacznie mniejsza 
niż w poprzednich latach. 
 
Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr LII/612/2023 w dniu 
14 lutego  2023  r. 
Druk nr 3 
-Projekt  komisji architektury w sprawie   opinii zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 
184/4 oraz części działki nr 184/3 obr. 50 jednostka ewidencyjna Podgórze położonej przy ul. 
Stattlera odczytał przewodniczący Kożuch pod nieobecność przewodniczącego Komisji. 
- Pan Andrzej Ulman zabrał głos w ww. sprawie. Uważa, że nie należy sprzedawać terenu 
prywatnym właścicielom. Teren należy wykorzystać albo na poprawę komunikacji, albo miejsca 
parkingowe.     
 
Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr LII/613/2023 w dniu 
14 lutego  2023  r. 
 
-prowadzący obrady prosi pana Adriana Malika o przedstawienie kolejnego projektu uchwały 
Druk nr 4 
Projekt uchwały k. architektury  w sprawie:  opinii ULICP dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: 
Budowa budynku sali rehabilitacyjno-sportowej z garażem podziemnym w dobudowie do 
budynku Zespołu Szkół Specjalnych nr 11, na działkach nr 800/5, 1313, 1314 obr. 53 Podgórze 
przy Al. Adolfa Dygasińskiego  w Krakowie przedstawił przewodniczący Kożuch. 
 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrała p. Grażyna Fijałkowska, która w ubiegłym roku 
podjęła działania zmierzające do pozyskania środków na budowę sali rehabilitacyjno- sportowej 
w ZSS nr 11. W szkole brakuje sali gimnastycznej, mają tylko hall, na którym dzieci mogą 
wykonywać ćwiczenia. Są to dzieci z różnymi niepełnosprawnościami ruchowymi, dlatego taka 
sala jest niezbędną, aby prowadzić z wychowankami ćwiczenia. 
Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 
stosunkiem głosów: 19 za,0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr LII/614/2023 w dniu 
14 lutego  2023  r. 
 
Druk nr 5 
-Projekt uchwały komisji architektury w sprawie:  opinii ULICP dla zamierzenia inwestycyjnego 
pn.: Budowa drogi pożarowej, miejsc postojowych, utwardzenia do składowania śniegu i 
sprzętu sportowego, ogrodzenia, siłowni zewnętrznej, chodników i dojść w celu zapewnienia 
obsługi komunikacyjnej i ochrony przeciwpożarowej Szkoły Podstawowej nr 123 w Krakowie 
na działce nr 249 obr. 50 Podgórze przy ulicach Okólnej i Facimiech w Krakowie przedstawił 
prowadzący obrady Zbigniew Kożuch. 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Konrad Spryńca, p. Andrzej Ulman, 
Zbigniew Kożuch, pani Grażyna Fijałkowska, p. Rafał Buchelt 
-pan Konrad Spryńca zapytał czy w związku ta koncepcją budowy drogi pożarowej do SP 123 i 
budowa miejsc parkingowych zmniejszy się ilość ogólnodostępnych  miejsc parkingowych przy 
ul. Facimiech 
-prowadzący odpowiedział, że na etapie opiniowania koncepcji trudno powiedzieć czy do takiej 
sytuacji dojdzie 
Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/615/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
 
Druk Nr 6 
Projekt uchwały komisji architektury w sprawie:  opinii dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: 
Budowa do 4 budynków mieszkalnych  wielorodzinnych (tworzących do 8 części nadziemnych) 
z garażami podziemnymi (łącznie do 4 garaży), z infrastrukturą techniczną i komunikacyjną oraz 
zagospodarowaniem terenu przy ulicy Telimeny w Krakowie przedstawił prowadzący obrady 
Zbigniew Kożuch. 
 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/616/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 



 
Druk Nr 7 
Projekt uchwały zarządu w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  
zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim do realizacji 
w latach 2023-2024. przedstawił prowadzący obrady Zbigniew Kożuch. 
Sprawa dotyczy budowy oświetlenia na ulicy Laskowej, które będzie realizowane w trybie 
dwuletnim. 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/617/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
 
Druk Nr 8 
Projekt uchwały zarządu w sprawie:  korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2023 rok przedstawił prowadzący obrady 
Zbigniew Kożuch. 
-prowadzący w formie autopoprawki wprowadza zmianę kwoty w paragrafie 1 z 5000 zł na 
10 000 zł ( błąd podczas przepisywania) 
 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 
głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/618/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
Druk Nr 9 
Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie wprowadzenie strefy ruchu na drodze 
wewnętrznej ulicy Facimiech w Krakowie (droga do basenu COM COM ZONE przedstawił 
zastępca przewodniczącego pan Rafał Buchelt. 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/619/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
 
Druk Nr 10 
Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających na drodze 
wewnętrznej osiedla Rżąka pomiędzy ulicą Rydygiera a ulicą Schweitzera w Krakowie 
przedstawił przewodniczący komisji pan Adrian Malik. 
-przewodniczący wyjaśnił, że montaż 1 progu nie zmieni sytuacji, ale montaż 2 ograniczników 
prędkości zdecydowanie poprawi bezpieczeństwo na osiedlu Rżąka. 
 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/620/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
Druk Nr 11 
Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie  opinii do  projektu pn. „Przebudowy drogi 
gminnej publicznej  nr 602367K (ul. Facimiech) na działce numer 235/46 obręb 0050 Podgórze 
jednostka ewidencyjna  126104_9 w Miejscowości Kraków, Gmina Miejska Kraków” 
przedstawił przewodniczący komisji pan Adrian Malik. 
- chodzi o dobudowanie odcinka chodnika przy wejściu do parku 



Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/621/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
Druk Nr 12 
Projekt uchwały komisji  infrastruktury w sprawie wydania opinii do projektu 
przebudowy/remontu ścieżki pieszej w ciągu ulicy Pronia , na działce nr 257/1 obr.102 
Podgórze w Krakowie przedstawił przewodniczący komisji pan Adrian Malik.             
Istniejąca obecnie ścieżka gruntowa  wzdłuż ulicy Pronia zostanie przebudowana i 
wyremontowana jako ciąg pieszo rowerowy o szerokości 1,5 m, z nawierzchnią z kruszywa i 
betonowym obrzeżem. Konieczne jest wykonanie oświetlenia LED w celu poprawy 
bezpieczeństwa spacerujących mieszkańców oraz montaż elementów małej architektowi takich 
jak ławki parkowe  z oparciem, kosze na śmieci oraz kosze na psie nieczystości.  
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Patrycja Bień, Adrian Malik,  Barbara 
Leśniak, Elżbieta Matykiewicz  
 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/622/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
 
Druk Nr 13 
Projekt uchwały zarządu w sprawie wykupu terenu w Parku Aleksandry-Południe przedstawił 
prowadzący obrady Zbigniew Kożuch. 
 
Prowadzący wyjaśnił, że na tym terenie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego, w związku tym nie można tam niczego wybudować. Właściciel nie chce z nikim 
rozmawiać. Działki, o których mowa w projekcie uchwały były użytkowane przez mieszkańców 
na podstawie spisanej umowy dzierżawy, nie była to jednak umowa potwierdzona notarialnie. 
Na osiedlu pojawiły się informacje, że na tym terenie ma powstać 6 budynków mieszkalnych 
wielorodzinnych. Miasto wykupując teren może go zagospodarować jako teren zielony. Swego 
czasu kilka lat temu teren ten był ogrodzony blachą falistą, która zagrażała bezpieczeństwu 
ludzi. Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego  wydał decyzje rozbiórki  ogrodzenia na 
koszt właściciela. Działkowicze są pogodzeni z tym, że nie będą mogli nadał użytkować tego 
terenu. 
 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Konrad Spryńca ,p. Zbigniew Kożuch, p. 
Krzysztof Rozmus 
 
-prowadzący uzupełnia zapis w paragrafie 1 uchwały o słowa: „ zgodnie z załącznikiem 
graficznym”- autopoprawka 
 
 Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, , który Rada 
przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  LII/623/2023 w 
dniu 14 lutego  2023  r. 
 
Ad. 4 Wolne wnioski 
Ad. 5. Ogłoszenia i komunikaty 



Przewodniczący obradom pan Zbigniew Kożuch  podaje do wiadomości radnych terminy sesji: 
21 marca, 18 kwietnia, 16  maja, 13 czerwca, 4 lipca, 29 sierpnia godz. 18:30. 
-prowadzący zapytuje zebranych, czy ktoś jest chętny do udziału z szkoleniu z zakresu uchwały 
krajobrazowej. Prosi o zgłoszenie takiej informacji do dnia następnego do godz. 10:00. 
 
-Przewodnicząc komisji edukacji ustala termin posiedzenia na dzień 20 lutego 2023 r. godz. 
17:30- tryb stacjonarny 
- przewodnicząca komisji bezpieczeństwa ustala termin posiedzenia na 20 lutego na godz. 
17:00. 
 
- pani Grażyna Fijałkowska informuje radnych, że będzie budowany budynek Ochotniczej  
Straży Pożarnej przy budynku Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej nr 6 przy ul. Ćwiklińskiej. 
- prowadzący obrady Zbigniew Kożuch zapytuje zebranych, czy w związku procedowaniem 
projektu MPZPO Nowe Miasto  uważają za stosowne zorganizowanie spotkania  z 
mieszkańcami. Sprawa dotyczy gównie osiedla Złocień. 
-pan Kożuch uważa, ze na spotkaniu musi być obecny Wiceprezydent Jerzy Muzyk, Dyrektor 
Wydziału Planowania Przestrzennego, którzy przedstawią mieszkańcom założenia planu, 
oczywiście radni i mieszkańcy. 
Jeżeli powstanie Nowe Miasto to zamieszka w nim 100 tys. mieszkańców. Zostanie ono 
skomunikowane z centrum miasta, ale nie będzie połączone komunikacją z Bieżanowem. Forma 
składania wniosków przez mieszkańców skończyła się. Teraz w tej sprawie wypowie się 43 
radnych Miasta Krakowa. Postulaty mieszkańców i przedsiębiorców mogą zostać uwzględnione 
lub odrzucone..   
 - prowadzący poinformował, że wystąpi do Zastępcy Prezydenta o wyznaczenie terminu 
spotkania w SP 124. 
 
Ad. 6 Zakończenie sesji 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący obradom dziękuje radnym za udział w 
obradach i zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady LII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 14 
lutego  2023 r. w trybie stacjonarnym   o godz. 20:15.   
      

Prowadzący obrady: 
Protokolant: 
Małgorzata Synowiec                           Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 
 
            Zbigniew Kożuch 
  


